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Název  KOMISE PRO DOPRAVU, BEZPEČNOST A POŘÁDEK 

Datum konání 10. 8. 2017 

Místo konání salonek restaurace Sokec 

Přítomní členové R. Ivičič, M. Řezníček, R. Peška, P. Petřík, M. Velan, J. Zeman 

Hosté 
O. Krištof + občané: Aleš Lazar, Petra Svobodová, Dana Svobodová,  

Jindřich Beneš, Josef Orel, Zdeněk Pavlík 

Omluveni B. Heinz, D. Chudoba 

Program finalizace pasportu, projekt Bezpečně do školy, různé 

Obsah 

1. Úvod, prezence, seznámení s programem a úprava způsobu práce komise. 
2. Seznámení členů s postojem občanů k pasportu dopr. značení (petice, veřejné projednání, které 

bylo 2. 8. a „Kompromisní návrh“ podaný občany) a s pracovním materiálem RM (se 

zapracovanými navrhovanými změnami vzešlými z návrhů občanů). 

3. V souvislosti s výstavbou supermarketu na ul. Těsnohlídkově navrhuje komise úpravu 
křižovatky s ul. Brněnskou a to ve formě kruhového objezdu.  

4. V cca 19:00 přišli nahlášení občané kvůli pasportu dopr. značení. Po přivítání nastala debata nad 

změnami značení a to zejména v lokalitě kolem ul. Sušilovy. Debata trvala asi hodinu, komisi 
byl prezentován „Kompromisní návrh“ a padly i další podněty (rozšíření ul. Sušilovy a 

ponechání obousměrně, navýšení a lepší kvalita MHD apod.). Debata se pak nesla spíše ve 

filozofické rovině nad tématem dopravy ve Šlapanicích obecně (nic není černobílé). Po 

vzájemně přínosné diskusi se obě skupiny rozešly ve smířlivém duchu. 
5. Komise se zabývala pracovním návrhem RM, kde jsou akceptovány některé připomínky občanů 

a schválila jeho podobu s drobnými připomínkami, a s ohledem na proběhlou debatu s občany 

(nejdůležitější: ul. Těsnohlídkova/Nad zámkem – otočení jednosměrky z kopce + Těsnohlídkova 
osazení zákazu stání v obousměrné části, ul. Husova doplnění B28 ve směru ke stavebninám 

mezi ul. Jiráskova a Hybešova, u dětského hřiště osadit „POZOR DĚTI“, ul. Boženy Němcové 

osazení zákazu stání). Dále komise navrhuje vytvoření vodorovného značení v místech 
s předností zprava (viz. Velké Meziříčí). 

6. K návrhu parkovacího automatu rozeslal předseda ještě příklad z Bílovic n. Svitavou. Finální 

rozhodnutí je na RM. 

7. Členové komise poukazují na špatně fungující radar na ul. Jiříkovské. 
8. Přišly výsledky ankety mezi žáky a rodiči ZŠ ohledně projektu Bezpečně do školy, kde jsou 

označena problematická místa. Komise se k jednotlivým bodům vyjádřila. Vyjádření bude 

formou samostatného dokumentu rozesláno příslušným osobám. 
9. Radar na ul. Brněnské: Členové komise seznámeni se  statistikou a navrhují vytvoření fondu 

z vybraných pokut nejen z radaru na investice do bezpečnější dopravy. 

10. Komise byla seznámena s přehledem občanů platících městu nájem za vyhrazené parkování. 
 

Vyhotovil: Michal Velan 


